

MASTER OF SCIENCE TECHNOPRENEURSHIP & INNOVATION PROGRAMME (MSc TIP)
新加坡南洋理工大学创业与创新硕士课程

APPLICATION GUIDE 申请指南 AY2022

创业与创新硕士课程申请流程



1 网上提交申请表格



2 提交申请材料



3 面试安排



4 录取结果



5 接受录取

STEP 1: SUBMIT AN APPLICATION ONLINE 网上提交申请表格

- Apply via [NTU Online Application System](#)

上网填写和提交 [申请表格](#)

注：在 Programme Applied For, 请选择 [166C]MSC (TECHNOPRENEURSHIP & INNOVATION)-C (Chinese)

STEP 2: PREPARE SUPPORTING DOCUMENTS 提交申请材料

上网提交申请材料

- Degree scrolls or certificates, and transcripts of academic records from each university attended (official English translation stamped and certified by the university is required for non-English certificates and transcripts)
所有就读过的大学（包括大专）的毕业证书、学位证书及成绩单（若原件资料非英文版本，则需呈交英文版的公证书）
- Curriculum Vitae ([Click here to download template](#))
个人简历 ([下载简历模板](#))
- A business idea statement ([Click here to download template](#))
陈述你的创业点子 ([下载模板](#))
- Professional membership certificate(s), if any
其他职称、专业资格或会员证书
- Documentary evidence of Immigration Pass (e.g. employment pass or dependent's pass) issued by the Singapore Immigration & Checkpoints Authority). This applies only to foreign applicants, working or living in Singapore.
新加坡移民与关卡局颁发的准证复印件（如：工作准证或家属准证）。仅适用于在新加坡工作和生活的外国申请者。
- Application fee (SGD100), including payment slip. ([Click here for modes of payment](#))
报名费（100 新元）。[点击付款选项](#)

将以下申请材料电邮至：tipm@ntu.edu.sg

- Two referee's reports (Note: Referee reports should come from your superior, supervisor or professor who could comment on your academic/work capabilities and suitability for the programme). Your Referees are required to complete and submit their reports to NTC directly. ([Click here to download template](#))
两封推荐表直接电邮至：tipm@ntu.edu.sg ([下载模板](#))（注：推荐表应该来自您的上司，主管或教授。他们应该了解您的学术/工作能力并就您是否适合就读该课程进行评估。）
- [OPTIONAL] You are encouraged to submit a video (duration 1-2mins) telling us why you want to pursue MSc TIP.
你可选择附上一至两分钟的视频，陈述你报读创业与创新课程的理由。

STEP 3: SHORTLISTED FOR INTERVIEW 面试安排

- Only shortlisted candidates will be informed of the interview via email.
符合入学基本要求并已提交完整申请材料的申请者将被邀面试。中心将通过电邮通知申请者有关面试的详情及安排（海外申请者将通过视频 Skype 面试）。

STEP 4: FINAL SELECTION 录取结果

- Offer of admission will be sent to successful candidates via email. Please note that only successful candidates will be notified by email. All other applicants are advised to check the online application system for their [application status](#). We are unable to confirm or release information via phone.

中心将通过电邮通知成功被录取的申请者。

注：由于申请者众多，我们无法通知所有不被录取的申请者。申请者可以[上网查询](#)录取结果。

STEP 5: ACCEPT THE OFFER 接受录取

- Successful candidates are required to complete the acceptance of offer [online](#) within the stipulated time or the offer will lapse automatically.

The acceptance must be accompanied by a non-refundable enrolment fee of S\$8,000 (excludes prevailing GST of 7%) which is deductible from the total tuition fees payable.

被录取的申请者必须在规定的时间内[接受](#)录取同时缴付定金 8000 新元 - 可用于抵消部分学费 (*7%消费税另计 - 消费税以新加坡现行的消费税率为准) 以确认入学意向。

IMPORTANT NOTE 重要事项:

Only completed applications will be processed for assessment. An application is deemed complete only if the following are met:

不完整的申请材料将不予受理。完整的申请需满足以下条件:

1. Completion of online application form 填妥的申请表格
2. Payment of application fee (SGD100) 报名费支付 (100 新元)
3. Submission of all supporting documents 提交所有的相关文件